
Zápis z členské schůze osady Slepičák 

konané 25. 2. 2020 
 před zahájením schůze p. Meloun a p. Metal vybírali od jednotlivých členů členské příspěvky 

na rok 2020 – 150Kč zahrádkářská známka, 150 Kč do fondu na nezbytně nutné práce 

v kolonii a částku za spotřebovanou vodu za rok 2019  

 

Předseda kolonie p. Roman Posekaný seznámil s programem členské schůze: 

1) přivítání předsedy ZO ČZS Jihlava pana Jana Svobody 

2) zpráva pokladníka – p. Meloun 

3) zpráva správce vodovodu – p. Líbal 

4) zhodnocení činnosti za rok 2019 – p. Posekaný 

5) vyhodnocení nejlepších zahrad – p.Luděk Duba, p. Antonín Šustr 

6) ostatní  

o diskuze 

7) usnesení členské schůze 

o volba delegátů na výroční členskou schůzi ZO ČZS Jihlava  

 

Ad 1) Informace předsedy ZO ČZS v Jihlavě pana Jana Svobody, který převzal tuto funkci po panu 

Bendovi, přítomné seznámil:   

 se změnami v kanceláři ZO ČZS,  

 se snahou výboru ZO ČZS vést vyrovnaný rozpočet  

 se způsoby nakládání financí. 

 

Ad 2) Zpráva pana Melouna o hospodaření v roce 2019 

 

 Příjem peněžních prostředků Výdaj peněžních prostředků 

Převod z roku 2018 16 792 Kč   

Voda za rok 2019  16 780 Kč 

p. Prchal  100 Kč 

p. Vávra  100 Kč 

Voda 16 778 Kč  

Známky  4 100 Kč 

Fond ostatní 6 150 Kč  

Známky 4 100 Kč  

Výměna vodoměrů 21 060 Kč  

Výměna vodoměrů p. Líbal  21 060 Kč 

Celkem  64  880 Kč 42 140 Kč 

Stav hotovosti k 31. 12. 2019: 22 740 Kč 

Účet Poštovní spořitelna č. účtu  250594630/ 0300 

 

Ad 3) Zpráva pana Líbala (správce vodovodu), přítomné seznámil s následujícím: 

 se spotřebou vody v roce 2019. 

Celková spotřeba 226,0 m³ ztráty v procentech 

Přední zahrady 196,4m³ 22,5% 

Zadní zahrady 30,0 m³ 15,6% 

 s cenou za 1m³ vody od vodárenské společnosti ve výši 56,44 Kč 

 s průběhem odpočtů vody v roce 2020 



 v tomto roce Bude vypsán pouze jeden termín na odpočty vody s alternativní možností zaslat 

p. Líbalovi vyfocený vodoměr 

 s Výměnou vodoměrů – průběh téměř bez komplikací, paní Maršánová nemá vodoměr 

vyměněný z důvodu nepřipravenosti instalace vodoměru v šachtě 

 Při výměně vodoměrů byly zjištěny následující nedostatky : 

o p. Vinický, p. Laštovička a p. Krédl mají před vodoměrem zakázané plastové 

rychlospojky 

o Pan Šoupal nevyměnil přívodní trubku k vodoměru 

o Paní Radochová nemá hlavní uzávěr vody před vodoměrem 

 upozornil na snížení cesty mezi zahradami po těžbě dřeva, je nutné povrch cesty doplnit 

s ohledem na nutnou zámrzovou hloubku vodovodního potrubí 

 Po sezoně se bude měnit odpočtový vodoměr pro zadní zahrady 

 Dále upozornil:  

o Budete-li manipulovat s uzávěrem vody v cestě do vaší zahrady, pohyb uzávěru pro 

uzavření nebo otevření vody  je pouze 90 ° !!    manipulace je povolena pouze 

v případě havárie!! 

o Pokud dojde k poškození uzávěru – hradí si jeho výměnu a opravu každý majitel 

pozemku sám.   

o Každý vlastník pozemku zodpovídá, že uzávěr vody před jeho pozemkem bude 

viditelný a dobře přístupný.  

 

Ad 4) Info předsedy kolonie p. Posekaný  

 nutné ořezání větví stromů, které zasahují na společnou cestu 

 je slíbená asfaltová škrabanka na úpravu cesty 

 navrhl a bylo odsouhlaseno zrušení motorového klidu o sobotách a nedělích v období  

od října do konce března 

 připomenutí zaslání splátky za výměnu vodovodního potrubí pro ty, co nezaplatili 

v loňském roce celou částku 

Ad 5) vyhlášení nejlépe udržovaných pozemků v roce 2019 – p. Šustr a p. Duba 

 

Ad 6) Ostatní – diskuze  

 p.Lukešová – dotaz ohledně vysazování nových stromů – pan Posekaný odpověděl, že 

město počítá s novou výsadbou 

 schůze předseda kolonie pan R. Posekaný poděkoval za práci panu Jonášovi, který se 

téměř 60 let staral vzorně o svoji zahradu. 

 

Ad 7 Usnesení členské schůze 

 Členská schůze zvolila delegáty na výroční schůzi Zahrádkářského svazu v Jihlavě- Posekaný, 

Meloun, Líbal, Vinický. 

 zrušení motorového klidu o sobotách a nedělích v období od října do konce března 

 Přítomno: 25 členů, schůze byla usnášení schopná. 

 

Na závěr předseda kolonie p. Posekaný poděkoval přítomným za práci, za udržování pozemků a 

popřál hodně elánu a úspěchu v letošním roce 2020. 

 

 

Zápis Zapsala Kronikářka zahradní kolonie Slepičák Jana Líbalová 


